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1. BENVINGUDA 

El Marc Serra, convocant i regidor de Drets de Ciutadania i Participació, dóna la 

benvinguda a totes les persones assistents i convocades i informa de l’ordre del dia 

que es durà a terme. 

Ordre del Dia:  

1. Benvinguda 

2. Valoració de l’experiència del Fòrum Jove 

3. Calendari del procés 

4. Retorn polític de les propostes 

5. Tancament 

 

A continuació, es detallen les persones assistents: 

Nombre Representante 

 

Marc Serra 

Regidor Drets de 

Ciutadania i Participació 

Josep de Barberà Assessoria del regidor d’Infància, 

Joventut i Persones Grans 

Sandra Salvador Assessoria de regidoria de Drets 

de Ciutadania i Participació 

Max Zañartu ERC 

Eloy Valdecantos  Barcelona pel Canvi 

Óscar Ramírez PP 

Guillem Coronado Martínez Fòrum Jove 

Bexi Yahaira Tavera Ruiz Fòrum Jove 

Julia Jiménez Sánchez Fòrum Jove 

Patty Scherk CJB 



Toni Pinillos Associació de Casals de Joves 

Orland Blasco Democràcia Activa 

Alicia Aguilera Departament de Joventut 

Elisenda Ortega Innovació Democràtica 

Inés Martínez Espai Coneix SCCL-secretaria 

Arantxa Mendiharat Deliberativa 

 

2. VALORACIÓ DE L’EXPERIÈNCIA DEL FÒRUM JOVE. 

 

Se li dona la paraula a les tres persones representants i participants del Fòrum Jove:  

Agafa la paraula Julia Jiménez, es presenta com a representant del grup d’emancipació i 

explica les propostes i el com han estat treballant-les durant la darrera sessió, a més del 

que manca per fer en el darrer cap de setmana. Guillem Colorado explica que les sessions 

informatives van ser intenses i amb molta informació rebuda, però que en general estan 

contentes amb com està anant el procés. Bexi Tavera, per la seua part, aporta el clima de 

treball i les ganes del jovent de que es duguin a terme les recomanacions per part de 

l’Ajuntament de Barcelona. 

Es dona la paraula a la resta d’integrants de la Comissió de Seguiment perquè facin 

preguntes al jovent representant del Fòrum: 

Max Zañartu (ERC) pregunta si les propostes estan sent en clau municipals. Resposta: Sí, 

són en clau municipal i hem fet les propostes tenint en compte quin paper pot tenir 

l’Ajuntament perquè coneixem les competències. Aplicar-les en un lloc o altre dependria de 

la Generalitat, si semblen interessants per dur-les a terme ja que sabem que, per exemple, 

en competències d’educació pot ser l’ajuntament no té tantes competències.  

Des del CJB, Patty pregunta la finalitat de les propostes i respon el Marc Serra: El jovent 

que està treballant des del juliol fins ara han de fer un informe que es traslladi al govern 

municipal com al conjunt de grups polítics. Respondrem a les respostes de manera escrita i 

es comprometem a donar resposta a cadascuna de les propostes. 

Josep De Barberà explica que les recomanacions formaran part del Pla de Joventut de 

l’Ajuntament. 

Inés Martínez, interpel·lada sobre la valoració del jovent en el procés, explica que la 

saturació per les sessions d’experts/informatives és general i que en canvi els joves han 

estat més còmodes en les sessions de treball i que el grup d’emancipació està preocupat 

per les propostes d’emancipació i com durarien en el temps. Volem un cert compromís 

entre els partits polítics per poder dur a terme les propostes en un temps definit i 

permanent.  

Marc Serra ens comenta que serà el jovent qui pot demanar la participació de la resta de 

grups per poder mantenir el compromís i la implicació d’altres partits polítics.  

Arantxa (Deliberativa) explica que en aquest tipus de procés deliberatiu és important tenir 

aquesta presència i representativitat de la resta de partits polítics.  



Patty anima els joves a posar-se en contacte amb el CJB perquè tant ells/ells com les 

joventuts polítiques poden aportar el compromís del seguiment de les propostes de 

polítiques públiques que s’hagin indicat.  

3. CALENDARI DEL PROCÉS 

 

Alícia Aguilera explica al detall les 42 hores repartides en els diferents caps de setmana 

des de l’inici i el contingut del procés través de la presentació que adjuntem al correu 

electrònic. Les tres fases són: triar les temàtiques, fase informativa (persones expertes en 

dos caps de setmana) i actualment estan en la redacció de propostes. Es profunditza en la 

part actual: tenim la base de les propostes i es realitzarà una revisió tècnica per incorporar 

competències, concreció o altres. L’últim cap de setmana els joves treballaran les 

modificacions de les propostes, la millora de les mateixes, incorporaran alguna nova que 

pugui ser d’interès i faran la priorització de les recomanacions.  

4. RETORN POLÍTIC DE LES PROPOSTES 

 

Agafa la paraula Orland Blasco per explicar la proposta de calendari del retorn polític: El 18 

de desembre es rebem les propostes (no es retocaran les propostes elaborades pels 

joves). Es maquetaran i s’elaborarà l’informe del procés fins al 20 de gener. A partir d’aquí, 

s’estudiaran les propostes i es farà el retorn al febrer de manera escrita. A finals de febrer 

es farà una trobada presencial amb tot el jovent participant per donar resposta des de 

cada regidoria, i amb l’assistència de tots els grups municipals. Es valora positivament que 

les respostes siguin presencials per facilitar el diàleg polític entre el jovent i la part política 

(retorn polític deliberatiu) i queda per valorar on i de quina manera. Finalment, una de les 

coses pendents a concretar és la data de la darrera comissió de seguiment, prevista per 

inicis de febrer i, per metodologia, es recomana als 6 mesos/1 any fer una sessió de 

seguiment de les propostes a nivell d’implementació. Per tant, queda pendent saber com 

els joves podran tenir seguiment al llarg del temps. 

Max:  És interessant al febrer poder parlar dels mecanismes de seguiment que ens 

interessa dur a terme.  

Óscar: En el mateix sentit, creiem que és possible al febrer veure de quina manera es pot 

fer aquesta connexió amb joventut del nostre partit, poder parlar-lo i tenir temps per definir-

lo. 

Toni:  pregunta si hi ha algun tipus de mecanisme per poder contactar amb els participants, 

i fer el seguiment més ampli des del mon associatiu. Pot ser molt interessant obrir-la a més 

joves i és una cosa molt potent i bonica per poder seguir en contacte.  

Julia comunica que de moment no s’ha parlat d’això. Creu que molts seguiran en contacte i 

voldran saber com s’estan aplicant aquestes propostes i en conseqüència en tot el Fòrum. 

El Toni deixa el seu contacte i pregunta si el dia 18 de desembre és un procés obert i 

poden participar. Se li contesta que es convidarà als membres de la Comissió de 

seguiment a la sessió per poder generar aliances, conèixer el procés, etc.  



Alicia: Generar aliances entre els joves associats i joves no associats és un nexe important, 

aquesta implicació i participació des de diferents espais seria molt xulo que pogués  

passar. 

Marc: És interessant per veure els resultats al retorn polític i si es genera algun tipus de 

vincle més enllà del Fòrum: fantàstic! 

Es fa el resum del calendari: divendres 17 sessió de treball a porta tancada, dissabte 18 

votació i presentació de les propostes finals i a partir de les 13 h a sessió oberta convocant 

a membres del govern, altres grups participants i integrants de la comissió de seguiment, 

amb l’objectiu d’escoltar les conclusions.  

Després es tancaran a nivell polític per donar resposta des del govern i altres grups 

municipals per fer el retorn polític. El retorn es farà de manera deliberativa i convidades 

totes les persones de la comissió de seguiment.  

A febrer, en la següent reunió de la comissió es tancarà com fer el retorn polític i com serà 

el mecanisme de seguiment de les propostes.  

Eloy comunica la importància per poder fer la “Rendició de comptes” i posar-li una data 

concreta. Marc comenta si podrien ser bones dates entre 6 mesos i un any per tenir temps 

en posar en marxa les propostes.  

5. TANCAMENT 

Es convida a totes les persones presents a que assisteixen a la sessió del 18 de desembre 

i a la següent comissió de seguiment de principi de febrer. 

Com a membres de la comissió seguiment si voleu anar el dia 17 de desembre, esteu 

convidades també per poder veure l’ambient i com s’està treballant. Es dona per fet el 

tancament de la reunió de seguiment.  

 

 

 

 


